
 1

PROTOKÓŁ NR 77/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 
z dnia 30 lipca 2020 r. 

 

W dniu 30 lipca 2020 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło się 
LXXVII posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Sławomir Kryger – z-ca przewodniczącego Zarządu, 
2. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 
3. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: Skarbnik Powiatu, naczelnik Wydziału Edukacji, 
naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 
do niniejszego protokołu. 

Wicestarosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął LXXVII  posiedzenie Zarządu 
stwierdzając, iż  w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 3 członków Zarządu ( nieobecni: Feliks Łaszcz, 
Włodzimierz Ignasiński). 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Sprawy z zakresu edukacji: 
1) wnioski szkół z terenu powiatu o utworzenie oddziałów łączonych, 
2) informacja Zespołu Szkół Specjalnych w Gębicach o liczbie oddziałów planowanych do 

uruchomienia w roku szkolnym 2020/2021, 
3) wniosek Zespołu Szkół w Trzciance o wyrażenie zgody na zatrudnienie emerytowanego 

nauczyciela zawodu, 
4) powrót do kwestii zalania budynku Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp. 

2. Informacja w sprawie wsparcia na realizację zadań inwestycyjnych przez jednostki samorządu 
terytorialnego. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) zmiany uchwały nr 227/2020 Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 9 lipca 

2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż samochodu stanowiącego środek trwały 
Domu Pomocy Społecznej w Wieleniu, 

2) zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2020 rok, 
3) wprowadzenia jednolitych zasad do sporządzania sprawozdania finansowego przez jednostki 

organizacyjne oraz sprawozdania finansowego Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 
4. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Zarządu. 
5. Sprawy różne.  

Proponowany porządek posiedzenia został przez członków Zarządu przyjęty i stanowi 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   

Ad.1 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu edukacji: 

1) wnioski szkół z terenu powiatu o utworzenie oddziałów łączonych, 

  Zarząd przystąpił do rozpatrzenia wniosków niżej wymienionych szkół o utworzenie w roku 
szkolnym 2020/2021 oddziałów łączonych klas pierwszych: 

- Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance – zał. nr 3 – prośba o utworzenie dwóch klas pierwszych 
dwuzawodowych o następującej strukturze:  

 klasa Ia – w zawodach: technik pojazdów samochodowych / technik informatyk o liczebności 
35 uczniów (13+22), 

 klasa IB – w zawodach: technik budownictwa / technik architektury krajobrazu o liczebności 
33 uczniów (22+11). 

Zarząd wyraził zgodę na utworzenie od 1 września 2020 ww. oddziałów na bazie technikum. 
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- Liceum Ogólnokształcącego w Trzciance – zał. nr 4 – prośba o utworzenie oddziałów: 

 klasa I ab – informatyczno-ekonomiczna – 30 osób, 

 klasa Ic – prawnicza – 21 osób (+ ew. osoby z II wyboru), 

 klasa Id – medyczna – 22 osoby.  

  Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie, jednakże pod warunkiem utrzymania naboru do 
oddziału o profilu informatyczno-ekonomicznym minimum na tym samym poziomie jaki został wyżej 
wskazany oraz doprowadzenie, jeżeli to możliwe w pozostałych oddziałach do liczebności 24 uczniów 
w każdym z nich.  

- Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp. – zał. nr 5 - prośba o utworzenie oddziału dwuzawodowego 
technikum: technik elektryk 9 uczniów i technik spedytor 17 uczniów.  

  Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie, jednakże pod warunkiem utrzymania naboru do 
oddziału łączonego technikum w zawodzie technik elektryk oraz technik spedytor minimum na 
poziomie jaki został wskazany w przedmiotowym wniosku. Jednocześnie Zarząd skierował prośbę do 
dyrektora ZS o przesłanie do dnia 20 sierpnia br., tj. przed złożeniem aneksu do arkusza 
organizacyjnego, informacji o aktualnej liczbie uczniów w każdym z oddziałów; prośbę                                    
o poinformowanie rodziców uczniów technikum, którzy od 1 września 2020 r. będą uczęszczali do ww. 
oddziału, iż zgoda na uruchomienie kształcenia w danym zawodzie  jest warunkowa i w przypadku 
zmniejszenia liczby uczniów zawód ten może zostać rozwiązany. Dyrektor ZS poproszony został                          
o zebranie stosownych oświadczeń, w których rodzic potwierdzi, iż został poinformowany                              
o możliwości zaistnienia takiej sytuacji. Przygotowując rozkład zajęć dydaktycznych realizowanych                               
w danej klasie dyrektor poproszony został o zaplanowanie zajęć teoretycznych w zakresie kształcenia 
zawodowego od drugiego semestru klasy pierwszej. Zarząd chciałby bowiem, aby w sytuacji likwidacji 
danego zawodu uczniowie objęci zmianą zawodu mieli do uzupełnienia jak najmniejsze różnice 
programowe. Dyrektor ZS zobowiązany został również do przedłożenia informacji po pierwszym 
semestrze roku szkolnego 2020/2021 o liczebności uczniów w każdym z tych oddziałów. 

- Zespołu Szkół w Trzciance – zał. nr 6 – prośba o utworzenie oddziału dwuzawodowego technikum                      
w zawodach: technik żywienia i usług gastronomicznych 10 uczniów i technik hotelarstwa 10 uczniów. 
Do klasy I Szkoły Branżowej I Stopnia złożonych zostało 45 oryginałów świadectw, w związku                            
z powyższym powinny powstać dwie klasy I (22 i 23 osobowa).  

  Podobnie jak w przypadku ZS w Krzyżu Wlkp., Zarząd rozpatrzył pozytywnie wniosek ZS                           
w Trzciance, jednakże pod warunkiem utrzymania naboru do oddziału łączonego technikum                             
w zawodzie : technik żywienia i usług gastronomicznych i technik hotelarstwa minimum na poziomie 
jaki został wskazany w przedmiotowym wniosku. Wskazanym byłoby jednak, aby liczebność tych 
uczniów była większa. W przypadku uczniów w oddziałach klasy I Szkoły Branżowej I Stopnia 
wskazanym byłoby natomiast doprowadzenie do liczebności 24 w każdym z nich. Jednocześnie Zarząd 
skierował prośbę do dyrektora ZS o przesłanie do dnia 20 sierpnia br., tj. przed złożeniem aneksu do 
arkusza organizacyjnego, informacji o aktualnej liczbie uczniów w każdym z oddziałów; prośbę                                    
o poinformowanie rodziców uczniów technikum, którzy od 1 września 2020 r. będą uczęszczali do ww. 
oddziału, iż zgoda na uruchomienie kształcenia w danym zawodzie  jest warunkowa i w przypadku 
zmniejszenia liczby uczniów zawód ten może zostać rozwiązany. Dyrektor ZS poproszony został                      
o zebranie stosownych oświadczeń, w których rodzic potwierdzi, iż został poinformowany                                  
o możliwości zaistnienia takiej sytuacji. Przygotowując rozkład zajęć dydaktycznych realizowanych                   
w danej klasie dyrektor poproszony został o zaplanowanie zajęć teoretycznych w zakresie kształcenia 
zawodowego od drugiego semestru klasy pierwszej. Zarząd chciałby bowiem, aby w sytuacji likwidacji 
danego zawodu uczniowie objęci zmianą zawodu mieli do uzupełnienia jak najmniejsze różnice 
programowe. Dyrektor ZS zobowiązany został również do przedłożenia informacji po pierwszym 
semestrze roku szkolnego 2020/2021 o liczebności uczniów w każdym z tych oddziałów. 

2) informacja Zespołu Szkół Specjalnych w Gębicach o liczbie oddziałów planowanych do 
uruchomienia w roku szkolnym 2020/2021, 

 Zarząd zapoznał się z informacją ( zał. nr 7 ) dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Gębicach                   
o planowanym uruchomieniu w roku szkolnym 2020/2021, 15 oddziałów w tym:  

-  1 oddział łączony klasy V i VI dla uczniów z niepełnosprawnością intelektualną w stopniu lekkim, 
-  1 oddział łączony klasy VII i VIII dla uczniów z niepełnosprawnością intelektualną w stopniu lekkim 

oraz z niepełnosprawnością sprzężoną, 
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- 9 oddziałów szkoły podstawowej dla uczniów z niepełnosprawnością intelektualną w stopniu 
głębszym oraz z niepełnosprawnościami sprzężonymi, 

-  4 oddziały szkoły specjalnej przysposabiającej do pracy.  

 Zarząd, w związku z małą ilością informacji o organizacji oddziałów w prowadzonej szkole, do 
wniosku powróci ponownie po 15 sierpnia br. W tym czasie oczekiwał będzie ze strony dyrektora 
informacji, z której wynikać będą koszty funkcjonowania każdego oddziału ( biorąc pod uwagę 
całkowity plan finansowy jednostki), liczba uczniów kształconych w danym oddziale oraz 
niepełnosprawności poszczególnych uczniów ( bez konieczności zamieszczania nazwisk), mających 
wpływ na koszty i organizację danego oddziału. Dyrektor zobowiązana została o przedłożenie 
przedmiotowej informacji do dnia 17 sierpnia br.  

3) wniosek Zespołu Szkół w Trzciance o wyrażenie zgody na zatrudnienie emerytowanego 
nauczyciela zawodu, 

  Zarząd przystąpił do rozpatrzenia wniosku ( zał. nr 8 ) dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance                                     
o wyrażenie zgody na zatrudnienie, w wymiarze nie przekraczającym etatu, emerytowanego 
nauczyciela zawodu przedmiotów hotelarsko-gastronomicznych, w roku szkolnym 2020/2021. 
  Wniosek rozpatrzono pozytywnie.  

4) powrót do kwestii zalania budynku Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp., 

  Zarząd na poprzednim posiedzeniu zapoznał się z wnioskiem ( zał. nr 9 ) dyrektora Zespołu 
Szkół w Krzyżu Wlkp. w sprawie dodatkowych środków na remont oraz przegląd pokrycia dachowego 
na budynku szkoły po ponownym zalaniu i informacjami przedstawionym przez wicedyrektora szkoły 
jak i dokumentacją fotograficzną załączoną do wniosku. Po analizie materiałów i wysłuchaniu 
wicedyrektora szkoły Zarząd postanowił, że decyzje w niniejszej sprawie podjęte zostaną po uzyskaniu 
odpowiedzi od wykonawcy, który jako ostatni wykonał prace remontowe na dachu budynku szkoły                        
w zakresie jego odpowiedzialności gwarancyjnej. W dniu dzisiejszym Zarząd do tematu powrócił, 
bowiem wykonawca udzielił odpowiedzi w przedmiotowej sprawie, wskazując jednocześnie jakich prac 
dokonał, po przeglądzie w dniu 25 lipca br. – zał. nr 10 do niniejszego protokołu ( montaż dachówek 
szczytowych które były wysunięte i były przyczyną zalewania budynku; demontaż kosza; założenie 
dodatkowego zabezpieczenia kosza; przegląd). 
  Po analizie załączonych dokumentów, członkowie Zarządu Powiatu rozpatrywali temat                          
w dwóch aspektach. Pierwszy dotyczył gwarancji prac naprawczych wykonanych przez firmę „Dom 
Bud” na dachu budynku szkoły po ponownym zalaniu. Zarząd po zapoznaniu się z informacją 
przedstawioną przez firmę nie wnosi uwag w tym zakresie, chociaż przedstawione informacje są bardzo 
lakoniczne. Jednakże, aby zapewnić trwałość wykonanych prac koniecznym jest pozyskanie od 
wykonawcy gwarancji należytego wykonania robót, co będzie potwierdzeniem ich wykonania zgodnie 
ze sztuką budowlaną i zabezpieczeniem szkoły na przyszłość. Jednocześnie Zarząd oczekuje, iż 
dyrektor szkoły uzgodni z wykonawcą zakres jego odpowiedzialności, w sytuacji gdy nastąpi ponowne 
zalanie budynku szkoły w tym samym miejscu. W celu podjęcia dalszych decyzji w kwestii usunięcia 
skutków zalania zarząd oczekuje na wycenę ubezpieczyciela, do którego została zgłoszona szkoda                     
w tym samym miejscu.  
  Odrębną kwestię stanowi natomiast naprawa całego dachu na budynku szkoły Zespołu Szkół.  
  Przedłożona oferta, omawiana na poprzednim posiedzeniu, złożona przez Zakładu Usług 
Ciesielskich i Dekarskich z Krzyża Wlkp. jest bardzo uproszczona i lakoniczna. Nie zawiera żadnych 
określeń ilości/metrażu wszystkich materiałów i prac niezbędnych do wykonania naprawy                                 
i zabezpieczenia dachu na budynku szkoły. Z uwagi na powyższe Zarząd oczekiwał będzie na 
przesłanie bardziej szczegółowego kosztorysu, z którego będzie wynikało jakie prace i w jakim zakresie 
on obejmuje, włącznie z gwarancją na nie.  
  W celu podjęcia ostatecznej decyzji w niniejszej sprawie Zarząd chce zaczekać na kolejne 
niekorzystne warunki pogodowe, w tym ulewne deszcze, które pozwolą ocenić stan techniczny dachu                    
a w szczególności efekty wykonanych prac naprawczych przez firmę „Dom Bud”. Pozwoli to na 
uniknięcie, w sytuacji pojawienia się kolejnego zalania, przerzucania się odpowiedzialnością za 
zaistniałą usterkę pomiędzy wykonawcami wykonującymi róże czynności naprawcze dachu.  
  Informacje, na które Zarząd oczekuje, pozwolą jednoznacznie ocenić jakiego rodzaju prace 
naprawcze są jeszcze niezbędne do wykonania i ile będą kosztować, tak aby nie trzeba było ponownie 
wracać do tego tematu w najbliższych latach.  
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Ad.2 
Informacja w sprawie wsparcia na realizację zadań inwestycyjnych przez jednostki samorządu 
terytorialnego. 
  Zarząd zapoznał się z pismem ( zał. nr 11 ) Ministerstwa Rozwoju z dnia 28 lipca 2020 r. 
dotyczącym Uchwały nr 102 ( zał. nr 12 ) Rady Ministrów z dnia 23 lipca 2020 r. w sprawie wsparcia 
na realizację zadań inwestycyjnych przez jednostki samorządu terytorialnego. Na podstawie ww. 
Uchwały istnieje możliwość ubiegania się o środki z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych 
(RFIL). O wsparcie z Funduszu mogą ubiegać się wszystkie jednostki samorządu terytorialnego. 
Fundusz składa się z dwóch pul. Jedna przeznaczona jest wyłącznie dla samorządów szczebli gminnego 
i powiatowego. W jej ramach zostały wyodrębnione środki w wysokości łącznie 6 000 000 tys. zł, 
których  podział został oparty o regułę uwzgledniającą planowane wydatki majątkowe w roku 2020 
skorygowane o zamożność jednostki. Na Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki przypada kwota 
1 764 323,00 zł. W celu uzyskania wsparcia z tej puli wystarczy złożyć wniosek w terminie od 27 lipca 
do 10 sierpnia br. przez elektroniczną skrzynkę podawczą. Wniosek jest adresowany do Prezesa Rady 
Ministrów, a składny za pośrednictwem właściwego Wojewody. Otrzymane wsparcie można 
przeznaczyć wyłącznie na wydatki majątkowe. Istotne jest też, aby wydatki były dokonywane po 
otrzymaniu wsparcia ( zakaz przeznaczania środków na refundację). Możliwe jest też przeznaczenie 
otrzymanych środków na wkład własny inwestycji finansowanych z udziałem innych środków 
publicznych ( np. z budżetu państwa lub ze środków europejskich), jeśli zakładano, że wkład będzie 
pokrywany z dochodów jednostki samorządu, a nie np. z zaciągniętego na ten cel długu. Wsparcie może 
być przeznaczone jako wkład własny w projektach, do których stosuje się przepisy o pomocy 
publicznej. Jednak, aby było to możliwe, konieczne jest, aby przeznaczenie wsparcia na wkład własny 
nastąpiło przed podpisaniem umowy na realizację projektu oraz aby przyznane środki nie spowodowały 
przekroczenia pułapów intensywności pomocy publicznej.  

  Zarząd postanowił złożyć stosowny wniosek. 

  Wszystkie jednostki samorządu terytorialnego mogą ubiegać się również o wsparcie z drugiej 
puli, która również wynosi 6 000 000 tys. zł. Te środki jednak będą rozdzielane na konkretne projekty 
inwestycyjne. Otrzymanie wsparcia również wymagało będzie złożenia stosownego wniosku. Wniosek 
podległ będzie ocenie przez Komisję do spraw  Wsparcia Jednostek Samorządu Terytorialnego, dlatego 
dodatkowo wymaga opisu inwestycji i jej uzasadnienia. Termin naboru wniosków z drugiej puli ogłosi 
Prezes Rady Ministrów. Informacja o naborze będzie zamieszczona w Biuletynie Informacji Publicznej 
Kancelarii Prezesa Rady Ministrów na co najmniej 30 dni przed upływem terminu składania 
dokumentów. W roku 2020 Prezes Rady Ministrów ogłosi co najmniej dwa terminy naboru wniosków.  

Ad.3 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały nr 227/2020 Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 9 lipca 
2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż samochodu stanowiącego środek trwały Domu 
Pomocy Społecznej w Wieleniu, 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 227/2020 Zarządu 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 9 lipca 2020 roku w sprawie: wyrażenia  zgody   na   
sprzedaż samochodu  stanowiącego  środek  trwały Domu Pomocy Społecznej w Wieleniu. Podjęcie 
proponowanej uchwały wynika z faktu, że w uchwale nr 227/2020 nieprawidłowo wskazano na 
obowiązujący podatek VAT od sprzedaży pojazdu marki Volkswagen 2,5 TDI, nr rejestracyjny PCT 
79EJ, rok produkcji 2003, którego sprzedaż jest nieopodatkowana.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 3 członków Zarządu ( nieobecni: Feliks Łaszcz, Włodzimierz Ignasiński): 
- 3 głosy za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr 236/2020 została podjęta i stanowi załącznik nr 13 do 
niniejszego protokołu.  
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2) zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2020 rok, 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2020 
rok, w której po stronie dochodowej: 

- na podstawie pism Wojewody Wielkopolskiego dokonuje się stosownych zmian planu dotacji 
celowych na 2020 rok: 
- Dział 710, rozdział 71015 § 2110 - zwiększenie o 20.000,00 zł, środki pochodzą z budżetu państwa                  
z przeznaczeniem na bieżącą działalność Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego                              
w Czarnkowie, co wpływa na stronę wydatkową ww. jednostki. 
- Dział 855, rozdział 85504, 

 § 2057 - zwiększenie o 194.422,16 zł, środki pochodzą z rezerwy celowej budżetu środków 
europejskich z przeznaczeniem na realizację projektu pn. „Wsparcie dzieci umieszczonych                   
w pieczy zastępczej w okresie epidemii COVID-19; 

  § 2059 - zwiększenie o 36.263,84 zł, środki pochodzą z rezerwy celowej budżetu państwa                   
z przeznaczeniem na realizację projektu pn. „Wsparcie dzieci umieszczonych w pieczy 
zastępczej w okresie epidemii COVID-19”. 

Środki w kwocie 10.686,00 zł zostaną przeznaczone na zakup sprzętu ochrony osobistej (maseczki, 
rękawiczki, płyn dezynfekcyjny), natomiast 220.000,00 zł zostanie wydatkowane na zakup 88 zestawów 
komputerowych. Powyższe zmiany zostaną uwzględnione w planie wydatków Wydziału Inwestycji                    
i Zamówień Publicznych Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. 

- Dokonuje się zwiększenia o 30.000,00 zł planowanej kwoty dochodów z tytułu pomocy finansowej                   
z Miasta i Gminy Wieleń w formie dotacji celowej na zadanie inwestycyjne „Zakup sprzętu 
medycznego” dla: 
- Szpitala Powiatowego w Trzciance - 15.000,00 zł, 
- Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie - 15.000,00 zł. 
Ww. środki podwyższą wysokość wydatków Wydziału Zdrowia i Współpracy Społecznej Starostwa 
Powiatowego w Czarnkowie. 

Po  stronie wydatkowej dokonuje się zmian w planie wydatków, polegających na przeniesieniu między 
paragrafami klasyfikacji budżetowej w następujących jednostkach budżetowych: Starostwo Powiatowe 
w Czarnkowie, Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Czarnkowie, Zespół Szkół                         
w Trzciance. 
Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 3 członków Zarządu ( nieobecni: Feliks Łaszcz, Włodzimierz Ignasiński): 
- 3 głosy za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr 237/2020 została podjęta i stanowi załącznik nr 14 do 
niniejszego protokołu. 

3) wprowadzenia jednolitych zasad do sporządzania sprawozdania finansowego przez jednostki 
organizacyjne oraz sprawozdania finansowego Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego, 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia jednolitych zasad do 
sporządzania sprawozdania finansowego przez jednostki organizacyjne oraz sprawozdania finansowego 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. W proponowanej uchwale wprowadza się jednolite zasady do 
sporządzania sprawozdania finansowego, które będą obowiązywały po raz pierwszy przy 
sprawozdawczości za 2020 rok. W toku prac nad sprawozdaniami za 2019 rok wyniknęły różne 
wątpliwości, ponadto wprowadzono nowe oprogramowanie do jego wygenerowania, dlatego zaistniała 
potrzeba dostosowania wcześniej wprowadzonych zasad Uchwałą Nr 79/2019 Zarządu Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 13 czerwca 2019 roku w sprawie: wprowadzenia jednolitych zasad 
do sporządzania sprawozdania finansowego przez jednostki organizacyjne oraz sprawozdania 
finansowego Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 3 członków Zarządu ( nieobecni: Feliks Łaszcz, Włodzimierz Ignasiński): 
- 3 głosy za, 

- 0 głosów przeciwnych, 
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- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr 238/2020 została podjęta i stanowi załącznik nr 15 do 
niniejszego protokołu.  

Ad.4 

Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Zarządu. 

 Zarząd przyjął protokoły z dwóch poprzednich posiedzeń, tj. z dnia 9 lipca 2020 r. i z dnia                       
23 lipca 2020 r., nie wnosząc żadnych uwag.  

Ad.5 

Sprawy różne.  

  W sprawach różnych Wicestarosta poinformował członków Zarządu, iż w ostatnich kilku 
dniach pożegnano dwie pracownice Starostwa Powiatowego, które przeszły na emeryturę. Jedna osoba 
z Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu i jedna z Wydziału Geodezji, Kartografii                   
i Katastru, pracująca w Delegaturze Wydziałów w Trzciance.  W związku z powyższym ogłoszono 
konkursy na dwa wolne stanowiska. Konkurs na wolne stanowisko do Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami i Mienia Powiatu został już rozstrzygnięty i etat obsadzony zostanie z dniem                          
3 sierpnia br. Konkurs na wolne stanowisko do Wydziału Geodezji, Kartografii i Katastru, jest w trakcie 
rozstrzygania. Oferty można było składać do dnia 29 lipca br.  

  W sprawach z zakresu dróg ogłoszono dwa przetargi na niżej wymienione zadania: 

- "Przebudowa drogi -budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 1322P w m. Dębogóra" II etap -   
zamawiający Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki - Zarząd Dróg Powiatowych w Czarnkowie; tryb 
zamówienia przetarg nieograniczony; rodzaj zamówienia roboty budowlane; termin składania ofert 
12.08.2020 godz. 12:00,  
-  "Przebudowa drogi - budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 1346P w miejscowości 
Śmieszkowo, ul. Polna" - zamawiający Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki - Zarząd Dróg Powiatowych 
w Czarnkowie; tryb zamówienia przetarg nieograniczony; rodzaj zamówienia roboty budowlane; termin 
składania ofert 12.08.2020 godz. 10:00. 

 Wicestarosta w kilku słowach odniósł się do sprawozdań finansowych szpitali powiatowych                   
w Trzciance i Czarnkowie za I półrocze 2020 r.; które będą przedmiotem jednego z kolejnych 
posiedzeń. Wynik finansowy Szpitala Powiatowego w Trzciance  to kwota (+) 722 tys. zł, przy 
amortyzacji 620 tys. zł. Szpital w Czarnkowie to wynik finansowy na poziomie ok. (+) 500 tys. zł. 
  Zarząd na jednym z poprzednich posiedzeń spotkał się z Burmistrzem Trzcianki  w  sprawie 
wspólnej z powiatem budowy ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 1315P w Trzciance 
(kontynuacja ścieżki przy ul. Gorzowskiej). Zadanie miało być  realizowane w ramach WRPO 2104+ 
Poddziałanie 3.3.1. „Inwestycje w obszarze transportu miejskiego”, gdzie wnioski składać mogą 
beneficjenci określeni w Mandacie terytorialnym Pilskiego Obszaru Strategicznej Interwencji, do 
którego należy gmina Trzcianka. Wsparciem objęte są m.in. projekty polegające na budowie dróg dla 
rowerów. Gmina Trzcianka posiada do wykorzystania na ten cel kwotę ok. 122.800 zł.  Koszt budowy 
drogi dla rowerów oszacowano na kwotę ok. 500 tys. zł, z której 250 tys. zł byłoby po stronie powiatu. 
Zarząd wówczas przychylił się do prośby Gminy Trzcianka i zdecydował o wspólnej realizacji zadania, 
jednak Wicestarosta poinformował członków Zarządu, iż na jedno z kolejnych posiedzeń poproszony 
zostanie w tej sprawie ponownie Burmistrz Trzcianki, bowiem po zapoznaniu się z kosztorysem robót, 
który znacząco odbiega od kwoty 500 tys. zł wzwyż, co powoduję nową jakość zadania, stąd 
koniecznym jest spotkanie w tej sprawie.   

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 30 lipca 2020 r. 
zakończono. Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 06 sierpnia 2020 r. 

Protokołowała:   

Małgorzata Pompała                                  

                                                                      Podpisy członków Zarządu  

                                                                                Sławomir Kryger …............................................ 

     Waldemar Pawłowski …………………………. 

     Jan Pertek ……………………………………… 
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